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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 12 november 2013 

van 20.00 uur tot 21:24 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: de heren Cok Hoogerbrugge (voorzitter), Ruud Mees (VVD), Rinus Tersteeg 

(Progressief Woerden), Heerd Jan Hoogeveen (D66), Bernard de Jong (CDA), 
Jaap van der Does (lijst Van der Does), Erwin Geldorp, griffier (secretaris), Milan 
Lucassen (verslag) en Victor Molkenboer (burgemeester). 

 
 

 
 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur. De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
2) Mededelingen 

 
 

 De voorzitter meldt dat de heer Bom afwezig is in verband met ziekte en dat STERK 
Woerden geen vervanging heeft geregeld. 

 De griffier meldt dat de heer Lucassen (plaatsvervangend griffier) als griffier in de 
raadsvergadering van 28 november 2013 zal optreden. 

 De burgemeester komt met de mededeling dat wethouder Koster met fysieke ongemakken te 
kampen heeft. Verder vertelt de burgemeester dat de voorstellen inzake het stadhuis in 
januari in plaats van december aan de raad ter bespreking worden voorgelegd. Tenslotte 
doet de burgemeester melding van het feit dat hij zijn huis heeft verkocht. Per 1 januari zal hij 
een huurhuis betrekken in Harmelen om van daaruit verder uit te kijken naar een 
(koop)woning binnen de gemeente. 

 De heer De Jong meldt dat er een nieuwe lijsttrekker bekend is geworden voor het CDA: de 
heer Arjan Noorthoek. 

 
3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

 
Besluit: de besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 

4) Actiepunten / planning 
 
Besluit: actiepunten conform vastgesteld met de volgende opmerkingen. 

 Punt 4 (modernisering raadzaal): de griffier heeft gekeken naar de mogelijkheden en de 
conclusie is dat als je iets wil je erg snel veel kosten maakt. Conclusie is om een kleine 
aanpassing (wegzagen verhoogde schotten) te realiseren in de zaal zodat onder meer de 
plek van raadslid Olthof beter zichtbaar wordt voor de voorzitter en de griffier. 

 Punt 5 (bestuursoverleg): gelet op het feit dat er binnen enkele maanden 
gemeenteraadsverkiezingen worden gehouden, wordt besloten om het bestuursoverleg te 
annuleren. 

 Punt 6 (Kleine Slimme Groep, verbetervoorstellen vergaderwijze): besloten wordt dat het 
presidium in januari 2014 (zo mogelijk) een uitgewerkt voorstel ontvangt van de KSG. 
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5) Actualiteiten 
 

 Motie samenwerking Bodegraven-Reeuwijk en Woerden: de heer Van Dam wil van de 
overige aanwezigen horen hoe ze denken over een eventuele motie van de fractie van de 
ChristenUnie/SGP inzake een intensivering van de samenwerking tussen Bodegraven-
Reeuwijk en Woerden. Iedereen is geïnteresseerd in de motie en een eventuele 
samenwerking. De burgemeester licht nog toe dat het college bezig is met een visie over 
samenwerking met groene hart gemeenten. De heer Van dam concludeert dat hij voldoende 
animo proeft om verder te gaan met de voorbereidingen om een motie in te dienen voor de 
raad van november. 

 Beeltenis Koning in raadzaal: de burgemeester koppelt terug dat er in verband met de kosten 
pas op de plaats wordt gemaakt. Wellicht is het een idee om een beeltenis van de koning 
mee te nemen in de discussie over het nieuwe stadhuis. De conclusie is dat er niet wordt 
ingegaan op het aanbod van een Woerdense kunstenaar om een buste van de koning aan te 
schaffen. 

 Stand van zaken budgetten: de griffier geeft aan dat de raad en de griffie op bijna alle 
begrotingsposten binnen budget blijven. Alleen het budget ten behoeve van de vergoeding 
voor de fractieassistenten lijkt een overschrijding te kennen. De vraag is of het presidium hier 
nu iets aan wil doen? De heer Van Dam stelt voor om dit in de nieuwe raadsperiode aan de 
orde te brengen als het dan nog relevant is. Daar sluit de meerderheid zich bij aan. 

 Rouwprotocol: naar aanleiding van de laatste herdenking in de raad vraagt de burgemeester 
of er een termijn moet worden meegegeven aan wanneer er nog herdacht moet worden. 
Kortom, als het erg lang geleden is dat iemand raadslid was, is het dan nog wenselijk om te 
herdenken? Conclusie is om naar bevind van zaken en in overleg met presidiumleden het per 
geval te beoordelen. 

 Invulling eindejaarspagina: de griffie vraagt of de fractievoorzitters wederom behoefte hebben 
om een bijdrage te leveren aan de eindejaarspagina in de Woerdense Courant? Het 
algemene gevoelen is om de traditie voort te zetten. Hierop meldt de griffier dat de 
fractievoorzitters t.z.t. een mail ontvangen met instructies (aantal woorden, enz.) en de 
uiterste deadline van aanleveren. 

 Rondje fracties op 25 november door griffier: de griffier vraagt of 25 november schikt om een 
rondje langs de fracties te maken. Op basis van opmerkingen besluit de griffier om een mail 
te sturen met de vraag welke fractievergadering voor welke fractie het beste schikt om een 
bezoek van de griffier te ontvangen. 

 Nieuwjaarsreceptie: de burgemeester meldt dat de nieuwjaarsreceptie van de gemeente 
Woerden staat gepland voor 10 januari 2014 in het gebouw van Ferm Werk (Sluisgebouw). 
De nieuwjaarsreceptie wordt samen met de Sportraad georganiseerd. 

 Memo informatiebijeenkomsten: de griffier zegt dat op basis van politieke urgentie de lijst met 
informatiebijeenkomsten nog aangevuld dan wel veranderd kan worden. Dit wordt via de 
commissielijsten gecommuniceerd. 

 Voorstel Ferm Werk: de griffier maakt melding van het feit dat er een voorstel inzake Ferm 
Werk zit aan te komen en dat een onderdeel van het besluit inhoudt dat er een lid van de 
raad wordt benoemd in het AB van de nieuwe gemeenschappelijke regeling. Er volgt een 
geanimeerde discussie waaruit de griffier concludeert dat hij zal uitzoeken in hoeverre het 
voorgestelde besluit kan en moet. De griffier geeft in ieder geval aan de fractievoorzitters 
mee om na te denken over een eventuele kandidaat. 

 Verzetten commissie in mei: de griffier meldt dat de commissie Middelen van 21 mei 2014 
gelijk valt met de verkiezingen voor het Europees Parlement. Voorgesteld wordt om de 
commissie met een dag te verzetten. Het presidium gaat hiermee akkoord. 

 Geactualiseerde versie van de begroting in hard copy: de griffier vraagt of er nog behoefte 
bestaat om een geactualiseerde versie van de programmabegroting 2014 en verder in hard 
copy te ontvangen. Hier is geen behoefte aan. Ten behoeve van het overdrachtsdossier en 
de themadossiers zal er wel een digitale versie van de geactualiseerde/definitieve versie van 
de programmabegroting ter beschikking worden gesteld. 
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6) Memo inzake evaluatie begroting 

 
De voorzitter introduceert het onderwerp kort en vraagt wie er behoefte heeft om te reageren. 
 
Het viel de heer Tersteeg op dat doordat de behandeling was beperkt tot de commissie middelen 
de bespreking moeilijk te volgen was. Waarom worden de verschillende programma’s niet in de 
ter zake doende commissies besproken? 
De heer De Jong brengt ter berde dat wat er nu besproken wordt input kan zijn voor de nieuwe 
raad, maar dat het niet de bedoeling is om de  nieuwe raad voor de voeten lopen. 
De heer Mees vraagt waarom de beschouwingen worden voorgelezen. Dit kost ruim een uur. 
Wellicht is het verstandig om de inbreng te publiceren zodat de raad zich in eerste termijn op 
andere zaken kan concentreren. De VVD is het niet eens met het idee om de pers vooraf in te 
lichten. De heer Tersteeg vult de heer Mees aan door te stellen dat de pers het niet eerder mag 
hebben dan de raad. 
 
Om de discussie wat meer gestructureerd te laten verlopen stelt de voorzitter voor om de memo 
per punt te behandelen. Iedereen gaat hiermee akkoord. Punten uit de memo die zijn besproken 
zijn: 

 Punt 2 (begrotingsmarkt): de heer Van Dam stelt voor dat het wellicht een idee is om de 
fracties zelf contact te laten zoeken en niet een aparte avond te organiseren. Hier is een 
meerderheid het niet mee eens. 

 Punt 3 (schriftelijke vragen): conclusie is dat de beantwoording minimaal 2 dagen voor 
inhoudelijke bespreking binnen moet zijn. 

 Punt 4 (commissiebehandeling): de heer Tersteeg geeft aan dat hij liever twee 
begrotingscommissies ziet en een commissie voor andere onderwerpen. In aanvulling hierop 
wordt opgemerkt dat het ook goed is om twee raden te hebben. Hiervoor wordt echter niet de 
besluitvorming een week uitgesteld, zoals voorgesteld bij punt 6. 

 Punt 7  (raadsbehandeling): de heer Hoogeveen geeft aan het een rommelige behandeling te 
vinden. Onder meer ook veroorzaakt door zijn eigen fractie. 

 Punt 8 (alternatieve vergaderdata college/fracties/enz.): het algemene gevoelen is dat dit 
mogelijk moet zijn, maar dat dit ruim van te voren moet worden aangekaart en ingepland.  

 
Besluit: het presidium gaat met in acht name van de volgende wijzigingen akkoord met de 
conclusies van de evaluatie en beveelt deze aan voor de nieuwe raad. 

 De raad ontvangt altijd als eerste de programmabegroting. Dit zal daags na vaststelling van 
de programmabegroting in het college het geval moeten kunnen zijn. Er wordt niet met 
embargo’s gewerkt en raadsvergaderingen worden niet voor persconferenties van het college 
onderbroken. 

 De begrotingsbehandeling wordt onder twee integrale commissies verdeeld; een inhoudelijk 
georiënteerde en een financieel georiënteerde.  

 Tijdens de begrotingsraad op 30 oktober (aanvang 17.00 uur en dinerbuffet) worden geen 
andere onderwerpen geagendeerd. Daarom wordt besloten op 6 november eveneens een 
raadsvergadering te houden voor andere onderwerpen alsmede de eventuele uitloop van de 
begrotingsraad. 

 In een vergadering van de Auditcommissie wordt de procedure t.z.t. “gefinetuned”. 
 

7) Rondvraag 
 

 De heer Tersteeg heeft een vraag over de fractievorming rondom STERK Woerden. Hij zou 
de situatie graag uitgelegd zien aan de hand van een korte memo zodat hij dit kan 
terugkoppelen aan zijn achterban. De griffier zegt toe om in samenspraak met de 
burgemeester een korte memo over de materie te schrijven. 
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8) Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:24 uur. 


